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20. říj na 2020

  ve strojově čitelné podobě a rovněž datovou schránkou

Vážený pane,

dne 8.10.2020 jsme obdrželi pod č.j. 06010/2020 Vaší žádost o poskytnutí informace,

(odpovědi na Vaše dotazy jsou pod každou podotázkou označeny červeně):

„v souladu s informačním zákonem Vás žádám o:

l. Pošlete mi prosím naskenovaný, podepsaný zápis z jednání RMOb ze dne 23.9. 2020

(krátké jednání po 23. hod., které potvrdil písemně tajemník úřadu i radní Petr Balušek) a

předložený materiál (návrh bodů pro jednání zastupitelstva 7. 10. 2020).

Adl) Naskenovaný, podepsaný zápis ze 46. jednání RMOb ze dne 23.9.2020 zasíláme

v příloze č.1.

2. Pošlete mi prosím audionahrávku z (dle Vás) řádně svolaného jednání zastupitelstva ze dne

7.10. 2020. Jako zastupitel, který se nemohl tohoto jednání zúčastnit a na kterém se měly

projednávat body za stamiliony korun, si potřebuji doplnit informace. Tuto audionahrávku

požaduji nezveřejňovat na webu obce, tak jak ukládá informační zákon. Žádám přes

informační zákon z pozice zastupitele o tuto nahrávku.

Ad2) Audionahrávku z větší části 16. zasedání ZMOb 7.10.2020 Vám zasíláme uschovnou na

Váš email. V čase 1:26:45 záznamové zařízení přestalo z technických důvodů fungovat.

Žádné doprovodné usnesení k projednávanému bodu programu nebylo přijato. Žádné body za

stamiliony korun se na zasedání ZMOb neprojednávaly.

3. Žádám o zaslání informace, proč nedošlo při spuštění nového webu na nové doméně ke

zveřejnění všech ZÁPISÚ kontrolního a finančního výboru, čili tak, aby nebylo porušováno

usnesení zastupitelstva, které říká, že tyto zápisy nesmí být na webu www.ostrava-hrabovacz.

Tento web/doména již není používán/a a navíc jsem v letošním roce přes informační zákon

obdržel veškeré zápisy FV a KV, které se v rozporu se zákonem neobjevily na webu

obce. Žádám o vysvětlení.

Ad3) Tuto informaci nemůžeme potvrdit. Úřad MOb firmě Ovanet a.s. jako správci nového

webu zápisy z FV aKV nepředával.



4. Žádám o doložení (kdy a kde došlo ke zveřejnění, správce webu musí být schopen doložit

formou snímku), že byly V souladu s jednacím řádem zveřejněny všechny materiály před

jednáním zastupitelstva, čili tak, aby se občané mohli na (dle Vás) řádně svolané jednání

zastupitelstva dne 7.10. 2020 připravit (strategický plán, akční plán, sportovní hala.

Ad4) Ke zveřejnění materiálů před zasedáním 16. ZMOb nedošlo. K 1. bodu Představení

záměru na vybudování víceúčelové sportovní haly částečně v areálu TJ Sokol, vedení TJ

Sokol materiál předem nedodali. K bodům 2 a 3, které byly staženy zastupiteli z programu 15.

zasedání ZMOb měli materiály k dispozici všichni zastupitele ještě před schválením nového

jednacího řádu ZMOb k dispozici. Tyto body však na návrh starosty nebyly zastupiteli na 16.

zasedání ZMOb projednávány.

5. Jako zastupiteli mi nebyl zaslán žádný materiál před jednání zastupitelstva (řádně

svolaným, jak tvrdíte) ke sportovní hale. Jaké je prosím vysvětlení, když mnou navržené body

na program jednání zastupitelstva byly v minulosti hozeny pod stůl právě z důvodu toho, že

jsem neposlal materiály předem, přestože jsem měl připravenu prezentaci. Děkuji za

poskytnutí informace, jestli je tedy možné takto řešit zařazení bodu, že si připravím

prezentaci.

Ad5 ) Vysvětlení naleznete v odpovědi Ad4).

6. Jaká je oficiální doména a URL adresa našeho webu MOb Ostrava-Hrabová? Je to

www.ostrava-hrabova.cz nebo hrabova.ostrava.cz? Jde mi o to, ze to může být pouze jedna

doména, aby vtom nebyl zmatek.“

Adó) Je to www.ostrava—hrabovacz.

Přílohy: Cl Zápis ze 46. jednání RMOb ze dne 23.9.2020
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